
Emlékeztető az ELTE TTK HÖK Matematika Szakterületi Bizottságának 2013. 

március 12-i üléséről 

Az emlékeztetőt készítette: Kuti Péter, Dukán András Ferenc feljegyzései alapján. 

Az ülés helyszíne és időpontja: ELTE Lágymányosi Campus, Déli épület, 00.733 (Hallgatói Iroda 

tárgyaló). 

Az ülésen jelen vannak: Dienes Petronella, Dukán András Ferenc, Hermán Dániel, Kuti Péter szavazati 

joggal, Nagy Richárd, Sajben Stefánia, Sik Zsuzsanna Brigitta tanácskozási joggal. 

 

Kuti Péter megkéri az Ellenőrző Bizottság tagját, hogy ellenőrizze a határozatképességet. 

A Bizottság ülése 4 fővel határozatképes. 

15:24 Kuti Péter megnyitja az ülést. 

Kuti Péter felkéri Dukán András Ferencet, hogy készítsen jegyzeteket az ülésről, melyek alapján Kuti 

Péter majd elkészíti az ülés emlékeztetőjét. 

15:26 A Matematika Szakterületi Bizottság határozatot hoz az ülés emlékeztetőjéről:  

14/2013 (III. 12.) számú Matematika Szakterületi bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Matematika 

Szakterületi Bizottsága 4 igen szavazattal, egyhangúlag támogatja, hogy az ülés hivatalos 

emlékeztetőjét Kuti Péter készítse el, Dukán András Ferenc feljegyzései alapján. 

15:26 Sajben Stefánia megérkezett az ülésre. 

Kuti Péter kiküldte a Bizottság levelezőlistájára az előzetes napirendi tervezetet, és kérdezi a 

jelenlévőket, hogy van-e valakinek módosító javaslata ezzel kapcsolatban. 

Hermán Dániel kéri az Egyebek napirendi pont felvételét. 

Kuti Péter ezek alapján az alábbi napirendet javasolja: 

1. Beszámolók 

2. Egyebek 

15:27 A Matematika Szakterületi Bizottság határozatot hoz a napirendről: 

15/2013 (III. 12.) számú Matematika Szakterületi bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Matematika 

Szakterületi Bizottsága 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta a módosított napirendet. 

Kuti Péter megnyitja az első napirendi pontot. 

1. Beszámolók 

Kuti Péter kiküldte beszámolóját a képviselőlistára, valamint a Bizottság levelezőlistájára, és kérdezi a 

jelenlévőket, hogy  van-e kérdésük, észrevételük a beszámolóval kapcsolatban. 



Hermán Dániel a Pí-napi rendezvények előkészületeiről kérdez. 

Kuti Péter elmondja, hogy termet csak fél hattól sikerült találni a 14-i Filmklubra, valamint, hogy  a 

túra szervezésével kapcsolatban nincs jelentős csúszás. Várhatóan rossz idő lesz, erre az esetre még 

nem készült pontos tervezet. 

Hermán Dániel arról kérdez, hogy sikerült-e találni előadót az Interaktív Filmklubhoz. 

Kuti Péter elmondja, hogy sajnos senki nem vállalta a felkérést, de Elek Tibor több embert is 

megkeresett. 

Dienes Petronella arról kérdez, hogy pontosan kiket keresett meg. 

Kuti Péter válaszol; Korándi Józsefet, valamint Wintsche Gergelyt. Hozzáteszi, hogy a legközelebbi 

alkalommal több időt kell szánni az előadó keresésére, hátha akkor sikeresebb lesz. 

Hermn Dániel és Kuti Péter a rendezvényekről, és ezeknek sikerességének felelősségéről beszéltek. 

Dukán András Ferenc arról kérdez, hogy miért van benne két helyen a gólyatábor. 

Kuti Péter elmondja, hogy két részre szokta bontani a beszámolóját; SzaCs beszámolóra és 

tisztségviselői/személyes beszámolóra. Az egyik szerinte a SzaCs-hoz fontos, másik pedig a 

tisztségviselői/személyes munkához. 

Hermán Dániel arról kérdezi Kuti Pétert, hogy nem érzi-e túlzottnak a TTK HÖK-beli tevékenységére 

fordított energiát a MATSZACS koordinálási tevékenységéhez képest. 

Kuti Péter válaszában elmondja, hogy ő is érzi ennek a problémának a fennállását, igyekszik jobban 

figyelni erre, az utóbbi időben viszonylag sok központi HÖK-ös feladatot végzett, amikre az 

elkövetkezendőkben nem lesz szükség. 

Hermán Dániel arról kérdez, hogy Kuti Péter elkezdte-e már, vagy szeretné-e elkezdeni az 

utódképzést? 

Kuti Péter elmondja, hogy szeretné hamarosan elkezdeni a felkészítést.  

Kuti Péter kérdezi a jelenlévőket, hogy van-e további kérdésük a napirendi ponthoz. 

További kérdés, hozzászólás nem érkezett. 

A Matematika Szakterületi Bizottság határozatot hozott a szakterületi koordinátor beszámolójáról: 

16/2013 (III. 12.) számú Matematika Szakterületi bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Matematika 

Szakterületi Bizottsága 3 igen szavazattal, egy távolmaradás mellett,  egyhangúlag elfogadásra 

javasolja a matematika szakterületi koordinátor aktuális Küldöttgyűlési ülésre készített beszámolóját. 

Sik Zsuzsanna Brigitta kéri, hogy kerüljön bele az emlékeztetőbe a távolmaradás is, az utólagos 

egyértelműség okán. 

Hermán Dániel hozzáfűzi, hogy ez kiderül az ülésen jelenlevők számából. 

Sik Zsuzsanna Brigitta szerint így egyértelműbb. 



Kuti Péter kérdezi a jelenlévőket, hogy van-e más tárgyalnivaló ehhez a napirendi ponthoz. 

15:35 Kuti Péter lezárja a napirendi pontot és megnyitja a soron következőt. 

2. Egyebek 

Dienes Petronella arról kérdez, hogy a Matematikai Múzeum új helyiségével kapcsolatban történt-e 

előrelépés. 

Kuti Péter elmondja, hogy ma tervezett felmenni Frank András intézetigazgatóhoz erről konzultálni, 

de sajnos idő hiányában nem tudott, így nem történt előrelépés. A kinézett helyet meglehetősen 

kicsinek titulálja. 

Hermán Dániel arról kérdez, hogy pontosan hova tervezték ezt a helyisget. 

Kuti Péter válaszol a kérdésre; a déli épület földszintén, a keleti és a nyugati liftek között, a Biológiai 

Múzeum bejárata előtt. 

Hermán Dániel arról kérdez, hogy van-e ott terem? 

Kuti Péter elmondja, hogy nincsen, de szeretnének falakat építeni és létrehozni egyet. 

Sik Zsuzsanna Brigitta azt kérdezi, hogy hol lenne ez. 

Kuti Péter ismét pontos leírást ad a tervezett helyszínről. 

Hermán Dániel arról kérdez, hogy a Matekos Teadélutánok hol és hogyan kerülnek ezentúl 

megrendezésre. 

Kuti Péter megkéri Dienes Petronellát, hogy válaszoljon a kérdésre. 

Dienes Petronella válaszában kifejti, hogy szerdánként délután négytől lesznek megtartva a 

Matematikai Múzeum foglalkoztatójában. 

Kuti Péter hozzáteszi, hogy ez egy próbaidős megoldás, amennyiben beválik úgy az 

elkövetkezendőkben is ebben a rendszerben kerülnek majd megrendezésre a Teadálutánok. Ennek 

sikeressége attól függ, hogy pontosan hogy fog megvalósulni, a Múzeum vezetése hogy fog hozzáállni 

a kérdéshez. 

Hermán Dániel arról kérdez, hogy a gólyatábor programfelelős főszervezői pályázatokat tárgyalta-e a 

Bizottság. 

Kuti Péter elmondja, hogy nem, ez egy komoly hiányosság. Ő is csak utólag gondolt bele, sanálja, 

hogy nem alkotott véleményt a Bizottság. A pályázat egyébként pénteken került leadásra és a 

rákövetkező hétfőn már el is bírálta a Választmány, így kevés lehetőség lett volna, ettől függetlenül 

legközelebb mindenképpen máshogy gondolja ezt a folyamatot megvalósulni, hiszen a legutóbbi SzaB 

ülésen elfogadott bizottsági ügyrendben már erre is javaslattételi joga van a Bizottságnak. 

Hermán Dániel elmondja, hogy a SzaCs-al és a SzaB-al közösen tervezik a gólyatábor megvalósítását. 

Hozzátette, hogy a mai napon derül ki, hogy kik lesznek a BGGYK HÖK részéről a programfelelős 

főszervezők. 



Kuti Péter arról kérdezi a jelenlévőket, hogy van-e más témájuk a napirendi ponthoz. 

Dukán András Ferenc elmondja, hogy ő is megkezdi az utódképzést, a következő ciklusban nem kíván 

újraindulni a tisztségéért. Ezen kívül elmondja, hogy a TTK HÖK kampuszfejlesztési projektjéhez is 

várja az érdeklődőket, ahogy ezt a nemrég megtartott Szakterületi Csoport ülésen is kifejtette. 

Hermán Dániel arról kérdez, hogy van-e fejlemény ennek a projektnek a koordinátori pozíciójával. 

Kuti Péter elmondja, hogy egy pályázat érkezett, a Választmány ezek alapján Érsek Gábort bízta meg 

a koordinálással. 

Kuti Péter elmondja továbbá, hogy a levelezőlistára kiküldött egy linket, melyet követve a TTK HÖK 

oldalára készített gazdasági és működési rendszert leíró oldalra juthatunk, kéri, hogy mindenki nézze 

át és kérdéseiket, észrevételeiket írják meg neki. 

Sajben Stefánia elmondja, hogy szerinte a szociális kerettel foglalkozó rész nem elég átláthatóak a 

hivatkozások. 

Kuti Péter megköszöni az észrevételt, feljegyezte és továbbítja az illetékes tisztségviselők/delegáltak 

felé. 

Dukán András Ferenc hozzáteszi, hogy ez azért is van így, mert a TTK HÖK szeretné  átalakítani az 

ösztöndíjrendszerét, és kifejti, hogy az ezzel kapcsolatos észrevételeket várja. 

Kuti Péter elmondja továbbá, hogy az ELTE főtitkára megtagadta a TTK HÖK 

alapszabálymódosításának előterjesztését a következő Szenátusi ülésre, nem tudni milyen okból 

kifolyólag. Kifejti, hogy ez komoly problémákat, nehézségeket fog okozni a TTK HÖK működésében. 

Kuti Péter arról kérdezi a jelenlévőket, hogy van-e más témájuk, amit ezen az ülésen szeretnének 

tárgyalni. Erre jevaslat nem érkezett. 

15:44 Kuti Péter lezárja a napirendi pontot, és ezzel az ülést is. 

 

Határozatok: 

14/2013 (III. 12.) számú Matematika Szakterületi bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Matematika 

Szakterületi Bizottsága 4 igen szavazattal, egyhangúlag támogatja, hogy az ülés hivatalos 

emlékeztetőjét Kuti Péter készítse el, Dukán András Ferenc feljegyzései alapján. 

15/2013 (III. 12.) számú Matematika Szakterületi bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Matematika 

Szakterületi Bizottsága 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta a módosított napirendet. 

16/2013 (III. 12.) számú Matematika Szakterületi bizottsági határozat: Az ELTE TTK HÖK Matematika 

Szakterületi Bizottsága 3 igen szavazattal, egy távolmaradás mellett,  egyhangúlag elfogadásra 

javasolja a matematika szakterületi koordinátor aktuális Küldöttgyűlési ülésre készített beszámolóját. 

 


